
Nr. Lyndelse spejdergruppe, formandsberetning 2024-25 
Så gik 2024, et år med masser af spejderarbejde og forbedringer af hy:en. 

Fjernvarmen er kommet >l Nr. Lyndelse – og også >l spejderhy:en. Det er ikke gået ubemærket hen, og der 
er ydet et kæmpe arbejde for at få enderne >l at mødes. På vegne af hele gruppen vil jeg derfor sige en stor 
tak >l Bo, for at styre det godt igennem, samt at sikre os ca. 100.000 kroner >l at betale for installa>onen. 
Du har sat dit aKryk både i hy:en og i regnskabet, og begge dele er meget posi>vt! 

2024 var et år hvor vi aMoldt fælles sommerlejr på Port Arthur, det var en fornøjelse at se hvor flot en lejr vi 
i fællesskab kan bygge op, og hvordan store som små hygger sig med hinanden. Ture som den og de sjove 
møder der aMoldes hen over året, gør spejderarbejdet sjovt og udviklende, hvorfor vi også har mange børn 
og unge der er ak>ve i gruppen. Til det skal der dog også bruges nogle >l at styre, koordinere samt 
planlægge, hvilket vores dyg>ge ledere gør med bravur. Den store >lvækst i spejd, gør dog også at vi har 
behov for hjælp på møderne, og frem imod sommeren vil vi ak>vt søge flere lederkræKer i gruppen. 

De:e års sommerlejr for troppen går >l Norge, hvor der aMoldes Norsk landslejr, vi arbejder på at få alle 
enderne >l at mødes, og vil melde ud når vi ved mere. 

Unge hjælpere gør både ugentlige møder og ture mulige. Deres indsats er med >l at give den enkelte 
spejder stø:e, opmærksomhed samt lave sjov når det behøves. Jeg er glad og stolt over alle de ak>ve unge 
hjælpere der er i gruppen. 

Der var dog intet af alt det ovenstående der var muligt uden forældrerådet som sørger for økonomisk 
opbakning med kirkeblade og juletræer samt deres arrangering af både oprykning og gruppeturen. Nr. 
Lyndelse er dog gået over >l digitale kirkeblade nu, og vi kommer derfor >l at skulle lede eKer en ny 
indtægtskilde i det kommende år. 

Forældreforeningen har blandt andet stø:et økonomisk med Sernvarmen og også >l sammenlægningen af 
patruljerum, som har givet et ekstra lokale >l fælles ak>viteter indendørs. Et rum der trods mangel af 
lamper allerede er godt i brug. 

Der skal mange mennesker >l, i mange forskellige funk>oner >l at skabe en så god og ak>v gruppe som Nr. 
Lyndelse spejdergruppe, jeg er glad for selv at være en del af det og vil sige jer alle en tak for de oplevelser i 
skaber for vores alles spejdere. 

Det er nu endeligt på plads med en shelter mere på grunden, der er i årets løb bevilliget penge fra fonde, og 
i december fik vi dispensa>on for bebyggelsesprocenten >l at vi også må opføre den. Derfor vil der i løbet af 
2025 lande endnu en shelter på grunden, som vi vil opfordre jeg alle >l at afprøve med jeres børn. 

De:e års forsamling markere også et grupplederskiKe. EKer ca 12 år på posten vil jeg derfor takke Birgi:e 
for hendes store indsats. Birgi:e din indsats har været med >l at skabe store og små oplevelser, for 
hundredvis af spejdere, stor tak for de:e. 

 

Med denne beretning vil jeg >l sidst sige tak for et rig>g godt 2024 – og jeg glæder mig meget >l et 2025! 

På vegne af bestyrelsen 

Mar>n E. Enslev 


